
Voetbalclub Herkol uit Pelt vroeg advies Dubolimburg 
‘Ons energieverbruik is spectaculair gedaald’ 
 
De energiecrisis treft iedereen. Maar ook verenigingen krijgen het vaak moeilijk om de hoge 
facturen te kunnen betalen. Voetbalclub Herkol uit Pelt erkende de urgentie van een 
duurzame renovatie: met de steun van de gemeente Pelt werd Dubolimburg, het Limburgs 
steunpunt duurzaam bouwen, gevraagd om zijn expertise qua advies en begeleiding in te 
zetten. ‘Onze energiekosten zijn, na het uitvoeren van de adviezen van Dubolimburg, 
spectaculair gedaald.’ 
 
‘Verenigingen uit Pelt worden door de gemeente gemotiveerd om hun gebouwen te 
verduurzamen,’ zegt duurzaamheidsambtenaar Anja Snoeks. ‘We geven een subsidie van 
maar liefst 600 euro om de advieskost te dekken. Verder subsidiëren we de uit te voeren 
energiebesparende werken voor 50%. Maar er zijn wel voorwaarden aan verbonden. De 
subsidies worden enkel uitgekeerd nà het advies van Dubolimburg, dat ze verplicht moeten 
volgen. We willen namelijk zeker zijn dat de werken die de verenigingen laten uitvoeren ook 
de juiste zijn, dat ze in de juiste volgorde gebeuren en dat er geen stappen worden 
overgeslaan. Op die manier zorgt een vereniging dat haar gebouwen future-proof zijn, 
oftewel: dat ze ook in de toekomst onder andere een lagere energiekost en een beter 
gebruikerscomfort garanderen.’ 
 
Voetbalclub Herkol, een eersteprovincialer uit Pelt, wilde haar sportieve successen ook naast 
het veld verderzetten. De club deed in het verleden al inspanningen om hun gebouwen 
duurzamer te maken. Er worden zonnepanelen gelegd, er kwamen 
hogerendementsverwarmingsketels, de zolder werd geïsoleerd en de douches werden 
voorzien van spaarsproeikoppen. Maar ze wilden méér doen. Want in de kantine had men 
last van tocht, en via de grote vensteroppervlakte – de kantine kijkt via de langszijde uit op 
het veld – ging veel warmte verloren. ‘We hebben op aanraden van Dubolimburg de oude 
beglazing vervangen door glas met een isolatiewaarde van 1.0,’ zegt voorzitter Jan Plessers, 
‘en we brachten ook ventilatieroosters aan. Resultaat: onze kantine heeft een aangenaam 
binnenklimaat met zuurstofrijke lucht, we moeten onze deur niet meer laten openstaan om 
te verluchten en het tocht verder ook langs geen kanten meer (lacht).’ 
 
‘Dubolimburg bracht ons een ruimer verhaal waar we wel oren naar hadden,’ zegt secretaris 
Hubert Swinnen. ‘We waren al geïnteresseerd in de voordelen van isolatie en ventilatie, 
maar door het advies van Dubolimburg gingen we op zoek naar andere grootverbruikers. We 
kwamen al snel uit bij de buitenverlichting van de terreinen: de kwikdamplampen en grote 
gloeilampen die het veld verlichten tijdens trainingen en wedstrijden waren een belangrijke 
post op onze factuur. Dankzij het advies van Dubolimburg en de steun van de gemeente 
hebben we ze op het B-veld – en misschien binnenkort ook het C-veld - kunnen vervangen 
door LEDverlichting, die veel energiezuiniger zijn. We hebben onze leden met infofiches en 
affiches ook bewustgemaakt van de manier waarop ze met verlichting, warm water en 
verwarming moeten omspringen, waardoor ook hun gedrag onze energie-uitgaven nog eens 
extra drukt. Mag ik overigens ook nog eens benadrukken dat we dankzij de Energielening 
van Energiehuis Limburg onze investeringen gemakkelijker konden financieren? Zonder die 
hulp hadden we waarschijnlijk veel minder gedaan.’ 
 



Tevreden 
 
En of ze tevreden zijn in Herkol. Jan Plessers glundert. ‘Als we met bestuursleden van 
bezoekende clubs praten, dan gaat het niet langer enkel nog maar over voetbal, maar wordt 
er voortdurend geïnformeerd naar onze renovaties. Clubs staan open voor duurzame 
maatregelen omdat de kosten de pan uitswingen, en als ze horen welk rendement wij halen, 
dan zijn de oren meteen gespitst.’ 
‘Waar we vroeger met een bang hart de energie-afrekeningen afwachtten, zijn we nu 
helemaal gerust. De factuur is met een derde gedaald. Verder is de luchtkwaliteit in de 
kantine altijd uitstekend: we moeten geen deuren meer openzetten met alle warmteverlies 
vandien; de ventilatieroosters staan permanent open en zorgen voor frisse lucht. Zelfs de 
constante tocht is verdwenen. Wij zijn zeer tevreden over die ingreep.’ 
‘Mag ik verder nog toevoegen dat we veel nieuwe dingen hebben geleerd door het advies 
van Dubolimburg?’ vraagt secretaris XXX. ‘We hadden de impact van de verluchting niet zo 
groot ingeschat. Dat verse lucht zo lekker kan proeven. En om eerlijk te zijn: de daling van 
onze energiefactuur was echt groter dan verwacht!’  
 
Digest 
 
Het gemeentelijke subsidiereglement van de gemeente Pelt geldt vanaf 28/10/2020. 
Sinds dat reglement in voege trad investeerde Herkol 58.052,46 euro voor de vervanging van 
de ramen van de kantine en de LED-verlichting op het B-terrein. 
Ze kregen 29.026,23 euro subsidie + 600 euro terugbetaling van de doorlichtingskosten. 
 
 
 


